
 
 

            
 

 Møtereferat FAU  

 
Jappa skole  
 
Dato: 2. mars 2023 kl. 18.00-19.00 
Sted: Personalrom Jappa skole  
 
Til stede: Christian Isaksen (1. trinn) Magnus Kristiansen (2. trinn), Agne Evensen (3. trinn) Annette 
Høie (3. trinn), Elin Bie Egge (4. trinn), Weronica Ruud (vara 5. trinn) Cathrine Flatebø (6. trinn), Tone 
Kristine Vistnes (7. trinn)  
Forfall: Silje Kringeland (5. trinn),   
Referent: Elin Bie Egge 
 
 
 

Saksnummer 1.1 Gjennomgang av siste referat  
 May-Elin, rektor hadde en kommentar til punktet vedr dysleksi vennlig skole. Nå skal 

alle skolene i Grimstad bli dysleksivennlige og bli sertifisert.  
  

 
 
 
Saksnummer 1.2 Orientering fra rektor – diverse, økonomi/budsjett  
 

 Vedr økonomien til skolen, årsregnskapet for 2022 gikk i minus, så langt i 2023 er vi 
Jappa skole akkurat i pluss.  

 Elevundersøkelsen vedr mobbing, som er blitt gjennomført på skolen er litt vanskelig å 
tolke, kanskje det har noe si at det er for få elever og at de er litt unge til å forstå 
spørsmålene. Skolen har ikke fått tall for 5. og 6 trinn. Oppfølgingen av 
elevundersøkelsen gjøres lokalt ved bruk av «SPEKTER». Denne undersøkelsen er 
allerede gjennomført for 6. og 7. trinn.  

 Skolen har noen 9A saker for tiden, men disse jobbes det med og det er viktig med ett 
godt skole hjem samarbeid.  

 
 
 

Saksnummer 1.3 Saker til orientering/behandling  
 

 Parkeringsplass ved jordet ved Eddiken er under arbeid for regulering. Magnus holder tak i 

denne saken, og undersøker mer med kommunen hva som skjer videre.  

 Til saken vedr innsamling av klokker og telefoner, dette fungerer veldig bra, men refererer til 

tidligere VISMA melding fra Rektor. Det er ikke skolens ansvar hvis telefoner eller klokker blir 

skadet på skolen. Når elever tar med dette på skolen er det eleven som må passe på slikt utstyr 



selv. Lærer som samler dette inn før skolens time begynner ser til at telefon og klokker er i 

orden, ingen skade på glass osv, før det leveres tilbake til eleven ved skole slutt igjen.  

 Det ble tatt opp at det er blitt sett personer i bygningen ved Ekelunden, men det skal ikke bo 

noen i disse bygningene lenger. De er blitt flyttet.  

 

Saksnummer 1.4 Eventuelt  
 

 Det har vært en fall ulykke ved skolen og hvor det tok litt tid før eleven fikk hjelp, eleven fikk 

hjelp og mor ble tilkalt for å så gå til legen for undersøkelse. Det skal være og er hele tiden 

vakter som går rundt på skolen og ser til elevene.  

 Det er igjen blitt tatt opp i forhold til å sikre området mye bedre ved fjellet 1-4 trinns området. 

 Kommunen har vært på befaring ang oppgradering av skolens eiendom, men det bør blir en 

fortgang slik at det ikke skjer veldig alvorlige ulykker her. Dette skal spilles inn til kommunen. Da 

dette referatet ble skrevet hadde kommunen allerede tatt sin befaring i forhold til dette punktet, 

sikre områder. NB:  Kommunen er raskt på plass når de får ett skriv fra FAU og foreldre.  

 

 

 

Neste møte er Torsdag 4. mai kl. 19.00, (etter SU-møte)  


